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Résumé en francais :

Le principe de responsabilité politique du gouvernement est le principe le plus
important sur lequel repose le systéeme parlementaire, conformément au principe de
coopération et de parallélisme entre les autorités existant dans I'Etat, dont les procédures et les
dispositions sont déterminées par les dispositions des constitutions, dont le réle principal est
de réglementer les relations entre les dirigeants et les gouvernés. Les pouvoirs et les
responsabilités du public, les relations entre eux, les droits et libertés des individus et les

moyens prescrits pour leur protection.

Summary in English :

The principle of political responsibility of the government is the most important
principle on which the parliamentary system is based, in accordance with the principle of
cooperation and parallelism between the authorities existing in the state. Its procedures and
provisions are determined by the provisions of the constitutions, whose main role is to
regulate the relationship between the rulers and the governed. The powers and responsibilities
of the public, the relationship between them and the rights and freedoms of individuals and

the means prescribed for their protection.
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